

m.i.l.k. – mansang interactive learning kingdom
2018 On-Stage Performance: “Celebration of Life”



Dear Parent/Guardian,

We are excited to announce that m.i.l.k. has prepared an on-stage performance for our students with Hong Kong Man Sang Kindergarten in January 2018. Children will be introduced to the fundamentals of drama skills in order to enhance their confidence and self-esteem. It can also develop their collaboration and encourage respect and appreciation in drama performance. Moreover, through on-stage performance experience, students will foster in every aspects of the whole person development.

Date: 13th January, 2018 (Saturday)

Show Time: TBA

Theater Location : Y Theater, Youth Square, 238 Chai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong

Price : \$3200 includes 12 sessions of iDrama, costume and extra rehearsals (if needed).

Extra fees (optional): \$500 includes photo album, performance video, and certificate.

*Tickets shall be purchased through URBIX at a later date. (Date to be announced)

For interested participant(s), please fill in the slip below thru mail (admin@imilk.co), fax (2856 9803) or to m.i.l.k. (Causeway Bay) in person by **Saturday, September 23rd, 2017.**

Participants must be over 3 years old by December 31st 2017. Due to limited space, registration is on a first come, first serve basis.

Payment method:

1. By cheque title “mansang interactive learning kingdom”
2. ATM transfer to HSBC account (MANSANG INTER L K): 499 825446 838
3. Cash or ESP transfer in person

If you have any questions, please feel free to contact **m.i.l.k. Causeway Bay** (Ms Gladys or Ms Tracy) at **2856 9801.**

Student’s Name: (same as HKID)	Gender: M / F
Contact Number:	Date of Birth:
Email:	_____ dd _____ mm _____ yy
Height (CM): _____ Waist (CM): _____	
Shoe size (CM): _____ Leg length (CM): _____ *from waist to foot	

Please put a ✓ mark in the appropriate timeslots:

Wed	Fri	Sat
<input type="checkbox"/> 9:30am-10:30am <input type="checkbox"/> 4:00pm-5:00pm	<input type="checkbox"/> 9:30am-10:30am <input type="checkbox"/> 3:00pm-4:00pm	<input type="checkbox"/> 9:30am-10:30am <input type="checkbox"/> 11:30am-12:30pm <input type="checkbox"/> 2:15pm-3:15pm
Sept: 27 Oct: 4, 11, 18, 25 Nov: 1, 8, 15, 22, 29 Dec: 6, 13	Sept: 29 Oct: 6, 13, 20, 27 Nov: 3, 10, 17, 24 Dec: 1, 8, 15	Sept: 23, 30 Oct: 7, 14, 21 Nov: 4, 11, 18, 25 Dec: 2, 9, 16
<input type="checkbox"/> I would like to purchase photo album, performance video, and certificate (Price: \$500)		
*All Students MUST attend extra rehearsals (Time and Dates to be confirmed).		

By signing below, I give permission to m.i.l.k. / HKMSKG for my child to be photographed for curriculum or promotional purposes and I certify the truthfulness of the information provided.

Parent/Guardian Signature: _____

Date: _____

m.i.l.k. – mansang interactive learning kingdom
家長通告：2018 年 m. i. l. k. 舞台表演 – “奇趣慶典”



致家長及監護人，

為培養幼兒對公開表演的信心及成就感，m. i. l. k. 與香港民生幼稚園將於 2018 年 1 月舉辦「奇趣慶典」舞台表演，讓幼兒發揮不同才藝及有一展所長的機會，亦可提升他們的團體合作精神，從而增加舞台演出的經驗。

表演日期：二零一八年一月十三日（星期六）

表演時間：早上（待定）

表演地點：香港 柴灣 柴灣道 238 號 青年廣場 Y 綜藝館

費用：\$3200 包括表演服裝、12 堂話劇課程及綵排

額外費用：\$500 包括相簿一本、表演影片及證書一張

*門票需於城市售票網額外購買。（售票日期將另行通知）

如有興趣者，請填妥以下回條，透過電郵（admin@imilk.co）或 傳真（2856 9803），亦可親身交回 m. i. l. k.（銅鑼灣）校舍。

參加者需在 2017 年 12 月 31 日前年滿 3 歲或以上。由於參加人數有限，是次舞台表演為先到先得。
 請於九月二十三日（星期六）或之前交回表格及費用。

付款方法：

1. 支票抬頭 “mansang interactive learning kingdom”
2. 於自動櫃員機過數，香港匯豐銀行賬戶(MANSANG INTER L K): 499 825446 838
3. 親身遞交現金或易辦事

欲了解更多詳情，可致電銅鑼灣 m. i. l. k. 與 Ms Gladys 或 Ms Tracy 聯絡（2856 9801）。

-----><-----><-----

幼兒英文姓名：（與香港身分證相同）	性別： 男 / 女
聯絡電話：	出生日期：
電郵：	_____ 日 _____ 月 _____ 年
高度 (CM)： _____	腰圍 (CM)： _____
鞋子尺寸 (CM)： _____	腳長 (CM)： _____ *由腰至腳

請選擇上課時段，在方格內 加上 號。

星期三	星期五	星期六
<input type="checkbox"/> 上午 9:30-10:30 <input type="checkbox"/> 下午 4:00-5:00	<input type="checkbox"/> 上午 9:30-10:30 <input type="checkbox"/> 下午 3:00-4:00	<input type="checkbox"/> 上午 9:30-10:30 <input type="checkbox"/> 上午 11:30-12:30 <input type="checkbox"/> 下午 2:15-3:15
九月：27 十月：4, 11, 18, 25 十一月：1, 8, 15, 22, 29 十二月：6, 13	九月：29 十月：6, 13, 20, 27 十一月：3, 10, 17, 24 十二月：1, 8, 15	九月：23, 30 十月：7, 14, 21 十一月：4, 11, 18, 25 十二月：2, 9, 16
<input type="checkbox"/> 本人有意購買相簿一本、表演影片及證書一張（費用 \$500）		
*我們將安排額外綵排，有關時間及地點，將稍後通知。		

我允許 m. i. l. k. / HKMSKG 用本幼兒的照片作課程編排，職員培訓或廣告用途。此外，我證明所提供的資料是真實及準確，並在以下簽名證明。

家長簽署：_____

日期：_____